
PRIOPĆENJE PRAVNOG FAKULTETA SVEUČILIŠTA U MOSTARU I 

DEKANICE FAKULTETA 

U SVEZI NATPISA STUDENATA NA RAZLIČITIM PORTALIMA 

 

U povodu natpisa sličnog sadržaja koji se pojavljuju  na različitim portalima, 

Pravni fakultet Sveučilišta u Mostaru i Dekanica, prof. dr. sc. Sabrina Horović, 

izjavljuje u ime Fakulteta i u osobno ime da je Fakultet tijekom ljeta i 

početkom  rujna 2020.g. prikupljao informacije od drugih Pravnih fakulteta 

kako će se održavati nastava i ispiti za vrijeme pandemije Covid 19. 

Dana 15. rujna 2020.g. održali smo sjednicu Znanstveno-nastavnog vijeća 

uživo, na kojoj su nazočili predstavnici svih godina studija Prava i 

Kriminalistike i sigurnosnog menadžmenta i izglasali hibridnu, mješovitu 

nastavu uz sve epidemiološke mjere. 

U međuvremenu stigla je Naredba Kriznog stožera Federalnog ministarstva 

zdravstva, ur. broj:01-33-5164/20. od 16. 9. 2020., o načinu održavanja 

nastave, ispita i svih drugih aktivnosti na Fakultetu. Odmah je održana 

sjednica Senata Sveučilišta, 23.rujna 2020.g.,a zatim i Znanstveno-nastavnog 

vijeća, dana 24. rujna 2020.g.,na kojoj je razrađen model nastave prema 

navedenoj Naredbi. 

I dalje držimo da je zdravlje svih nas najvažnije, a da se ovaj tjedan nastava 

online počela uredno odvijati. Nema smetnji nastavu na našim studijima 

održavati online, a vježbe koje je neophodno uživo održati, tako će biti i 

održane. 

Osobno sam uključena vrlo aktivno u sve što se događa na Fakultetu, a  

također kreiram sa svojim suradnicima sva potrebna događanja. 

Poznajem naše studente, osobito one najbolje. 

Uvijek s njima imam dobru suradnju. 

Plaće na Pravnom fakultetu sukladne su koeficijentima utvrđenim od strane 

Upravnog vijeća Sveučilišta u Mostaru. 

Ne mogu objaviti njihove iznose jer su podatci o plaćama poslovna tajna, ali ni 

približno nisu tako visoke kako navodite. 

Radim svakodnevno za dobrobit i boljitak Fakulteta ,a kod online nastave 

svejedno je odakle se drži. 

Ne vidim svrhu mog sjedenja po obližnjim kafićima izuzev potencijalne zaraze 

Covid 19. 

Više se ne mislim oglašavati niti dopisivati s grupom studenata kojima 

preporučujem umjesto dopisivanja, rad i studiranje u ovim okolnostima, kako bi  

bili odgovorni akademski građani i tako se ponašali. 

 

            Prof. dr. sc. Sabrina Horović, red. prof. 
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